
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Két nap van még indulásig… 
 

A Speed Rally Team versenyzőpárosa Farkas Roland és Kovács Tibor idén 7. 

alkalommal állnak rajthoz a mindenki által ismert és kedvelt piros, karikalámpás 

Fostikával. 2013-ban nem csak a versenysorozatnak élve, részt vettek szlalom verseny is, 

ahol rally szenvedélyüknek is eleget téve autózgattak. A hétvégén egy újabb kihívás előtt 

állnak, még pedig IV. Tatabánya Rallye kereti között megrendezésre kerülő ARK futam 

egyik nevezőjeként.  

 

A Fostika pilótájának, Farkas Rolandnak szegeztük kérdéseinket: 

 

A Salgó MIDEX Rally ARK futamán történt veletek egy kis baleset. Pontosan mi is volt? 

 

A belső felvételek többszöri kielemzése után arra jutottunk, hogy vezetési hiba volt. 

Megtörtem a kanyart, utána meg szegény kocsit is. Némi kasztnisérülés, és valamivel több 

futómű kárral karöltve, trélerre tettük szerencsétlen Fostikát, aztán hazafelé vettük az 

irányt, ahogy idén sajna nem először, újjáépítsük… 

 

Azóta az I. Rétság Szlalomon találkozhatott veletek a nagyérdemű, ahová stílusosan a Mátra 

RS hangulatát idézve friss fényezéssel érkeztetek meg. 

 

A festésen kívül mi történt a műhely falai között? 

 

Friss fényezéssel az még csak-csak, dehogy még ajtó se volt a kocsin a gépátvétel előtt 15 

perccel- azért az nem volt piskóta. Mentünk egy párszor már úgy versenyre, hogy az utolsó 

pillanat után egy kicsivel lettünk kész, de azt gondolom, hogy némileg most ezt is 

túlszárnyaltuk. Sajnos az égvilágon semmi nem történt a kecskén, ami egy kicsit is, de 

jobbá tenné. 

 

A következő megmérettetésetek a Tatabánya Rally ARK futama lesz. Hogyan készültök a 

versenyre? 

 

Úgy körülbelül sehogy, pont, ahogy szoktunk. Két nap van még az indulásig, de 

szokásunkhoz híven, még nincs felni, nincs gumi, nincs ez, nincs az. 

 

Mi a fő cél? 

 

Célba érés, karcmentes hazatérés, és a lehető legjobb helyezés elérése. Bár ahogy elnézem 

a kategória kiosztást, és a nevezők számát, dobogóra nem igazán számíthatunk, de azért majd 

vasárnap délután meglátjuk…. 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kikkel álltok harcban a versenysorozatban? 

 

Úgy nagyjából senkivel! Belekezdtünk az év elején az Északi Sprint bajnokságba, ami jól 

indult, hiszen az Ózd Rally a kategóriában 2. helyet szereztük meg, de aztán a Miskolc 

Rallyt benulláztuk. Nagykállóra, a sorozat harmadik állomására nem mentünk el (a 

legnagyobb örömömre), így szerintem a többiek már jól elhúztak. Máskülönben a Tatabánya 

Rally nem is tartozik abba a sorozatba. Az ARK-ba nem regisztráltunk, úgyhogy érzésem 

szerint az év végi díjkiosztókra nem fogunk meghívót kapni. 

 

Fel vagytok készülve az enyhén szólva extrémnek mondható hőmérsékletre? 

 

A hivatalos híradások felhívásának eleget téve - kellő mennyiségű folyadék bevitelével lehet 

csak védekezni a hőség ellen, illetve azt túlélni……. 

 

Köszönöm a riportot és sok sikert kívánok a versenyhez! 

 

Köszönet a támogatóknak: 

 

 This Point Kft. 

 Tip Gumi Kft.  

 Alpaablak Kereskedelmi Bt. 

 

Speed Rally Team sajtófőnök: Krizsán Zoltán 
Tel.:06-30-505-20-89 

E-mail: krizsan_zoltan@hotmail.com 
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